



(le français suit)

## **Covid-19 is uniquely harming Canadian youth, largest survey shows**

For Immediate Release

May 20, 2020

**MONTREAL**—The largest and most detailed survey to-date on the social impact of Covid-19 on Canadians aged 12 to 17 will be released at a Virtual Press Conference 10-10:45 am on Thursday, May 21.

The pandemic has forced youth nationwide to make major changes to their lives including missing school, friends, and visits with extended family members. The survey will provide critical insights into the views on Covid-19 and its impact on behaviour with a focus on racialized, immigrant and indigenous youth.

The survey was conducted by the Association for Canadian Studies' Covid-19 Social Impacts Networks in partnership with Experiences Canada and the Vanier Institute of the Family.

The press conference will also feature spokespersons from those groups: moderator Tasha Kheiriddin; ACS's Ashley Manuel; Experiences Canada's Deborah Morrison and Ashley Reaume; Vanier Institute's Nora Spinks; and Maple Leaf Sports' Marika Warner.

Media can register at: <https://acs-aec.ca/en/events/public-release-of-covid-19-social-impact-youth-survey-results/>

---

## La plus grande enquête révèle que la Covid-19 porte préjudice de façon unique aux jeunes Canadiens

Pour diffusion immédiate  
20 mai 2020

**MONTRÉAL** - L'enquête la plus vaste et la plus détaillée à ce jour sur l'impact de la Covid-19 sur les Canadien(ne)s âgé(e)s de 12 à 17 ans sera publiée lors d'une Conférence de presse qui aura lieu de 10 à 10h45 le jeudi 21 mai.

La pandémie a obligé les jeunes de tous les coins du pays à changer radicalement leur vie, y compris le fait de manquer l'école, les amis et les visites à la famille élargie. L'enquête fournira un aperçu critique des opinions sur la Covid-19 et de son impact sur les comportements, en mettant l'accent sur la jeunesse racialisée, immigrante et autochtone.

L'enquête a été menée par le Réseau Covid-19 sur les impacts sociaux de l'Association d'études canadiennes en partenariat avec Expériences Canada et l'Institut Vanier de la famille.

La conférence de presse mettra également en vedette les porte-paroles des organismes impliqués: modératrice Tasha Kheiriddin ; Ashley Manuel de l'AEC ; Deborah Morrison et Ashley Reaume d'Expériences Canada ; Nora Spinks de l'Institut Vanier ; et Marika Warner de Maple Leaf Sports.

Les médias peuvent s'inscrire à l'adresse suivante : <https://acs-aec.ca/fr/evenements/diffusion-publique-des-resultats-dune-enquete-aupres-des-jeunes-sur-limpact-social-de-la-covid-19/>

-30 -

For more information please contact: David Lazarus at [david.lazarus@acs-aec.ca](mailto:david.lazarus@acs-aec.ca), 514-655-1799

Pour plus de renseignements veuillez contacter : David Lazarus à [david.lazarus@acs-aec.ca](mailto:david.lazarus@acs-aec.ca), 514-655-1799